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Abstract (en)
[origin: CA2970905A1] A cap (1) configured to close a container comprising a neck (3), said cap (1) comprising: - at least one protruding element
(15) configured to cooperate with a slot (17) situated on said neck (3) such that the cap (1) goes from a first position to a second position, - at least
one opening (21) situated on an upper wall (13) of said cap (1), said opening(s) (21) being aligned with the protruding elements (15) of said cap (1),
- a sealing element (23) configured to impart sealing between the cap (1) and the neck (3), said sealing element (23) being radially offset relative to
said protruding element (15).

Abstract (fr)
Bouchon (1) configuré pour la fermeture d'un réceptacle comprenant un goulot (3), ledit bouchon (1) comprenant : - au moins un élément en saillie
(15) configuré pour coopérer avec une rainure (17) située sur ledit goulot (3) de maniére a ce que le bouchon (1) passe d'une premiére position a
une seconde position, - au moins une ouverture (21) située sur une paroi supérieure (13) dudit bouchon (1), la ou les dites ouvertures (21) étant au
droit des éléments en saillie (15) dudit bouchon (1), - un élément d'étanchéité (23) configuré pour conférer une étanchéité entre le bouchon (1) et le
goulot (3), ledit élément d'étanchéité(23) étant radialement décalé par rapport audit élément en saillie (15).
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